
 

Protokoll fört vid styrelsemöte måndag den 17 augusti 2020 i 

Erstaviksvägens Samfällighetsförening. 

 

Närvarande: Lars Bjurman, Kenneth Frölin, Åsa Widegren Hopp, Mats 

Odelius, Gunilla Selldén, samt Gunnar Almfeldt och Joakim Hopp. 

Frånvarande: Stefan Karlsson 

1. Lars Bjurman öppnade mötet 

2. Till sekreterare valdes Gunilla Selldén 

3. Att justera protokollet valdes Kenneth Frölin och Mats Odelius 

4. Föregående protokoll gicks igenom 

5. Angående elutredningen kommer Svanäng att kontakta elfirman 

som i sin tur kontaktar Gunnar. Elbilar är ej aktuella nu. Installation 

av el för hybridbilar får man ej göra själv. Hur många hybridbilar kan 

vi ladda? Samtidigt? 

6. Telia bredbandsuppdatering: Torsdag den 20 augusti 2020 

börjar den snabbare hastigheten av bredbandet.  

Joakim Hopp och Gunnar Almfeldt mailar ut information i samband 

med kvittens av den nya bredbandsutrustningen. 

Tisdag den 25 augusti fick medlemmarna hämta de nya routrarna, tv-

box, handkontroll och beslag till att ställa den nya routern på. Man 

ska byta ut kabeln. 

Nytt lås till samlingslokalen är installerat. 

 



7. Planeringen av planteringarna på lekplatsområdet: Vi har fått in 

en Trädgårdsoffert från Trädgårdshuset i Skarpnäck.  Offerten 

delas upp i tre delar. Trädgårdsanläggare Johan färdigställer parken 

våren-21. Sandlådans sand bytes även ut. Åsa pratar med 

Trädgårdsanlägggare Johan om han kan närvara vid nästa möte eller 

vid ett separat möte. 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

Nästa möte: Måndag den 14 september 2020 kl 19.00 

 

Vid protokollet                       Justeras:                       Justeras 

 

 

Gunilla Selldén                         Kenneth Frölin                 Mats Odelius 


